

Närvarande:

Elisabeth Svenson, ordf.
Ronny Terbrant
Birgitta Petersson
Peggy Veerman
Eliza Åkesson
Fredric Olesen

Ej närvarande:

Jesper Johansson
Christina Petrelius-Larsson

1. Mötets öppnande

Ordförande Elisabeth Svenson hälsade välkommen och förklarade mötet för öppnat.

2. Val av justeringsperson.

Ronny Terbrant utsågs till justeringsperson.

3. Godkännande av dagens agenda/ ev nya ärenden.

Agendan godkändes utan ändringar.

4. Tidigare protokoll.

Förändring av försäljning/redovisning kaféet diskuterades. Beslut togs om att ta fram en skrivelse som informerar och uppmanar medlemmarna om att köpa cafékuponger innan spelet startar. Detta för att minska stress och övrig administration i samband med kaffepausen på spelkvällar. I samband med denna ändring avser vi också lägga över försäljningen av cafékuponger till TL och styrelsen i samband med tävling. Peggy informerar TL-gruppen och caféansvariga om denna ändring. I samband med detta görs också rutinen för redovisning av caféet om något, för att förenkla för cafépersonalen.

5. Ekonomisk rapport.

Till och med mars 2024 ser vi ett minusresultat, som ser ut att kunna förklaras av att vi haft färre deltagare på våra tävlingar än väntat. Utgiften för nya kaffebyggare är också en förklaring till minusresultatet. Caféverksamheten går något sämre jämfört med budget, vilket förklaras av att det är färre deltagare på våra tävlingar, och därmed färre som fikar. Inget att oroa sig för.

6. Milersättning arbetande medlemmar

Milersättning till arbetande medlemmar diskuterades.

7. Planering nästa verksamhetsår.

Nästa verksamhetsår diskuterades för att se om det behöver göras några justeringar avseende vilka aktiviteter vi vill genomföra. Med tanke på att medlemsantalet är inne i en negativ trend behöver vi identifiera aktiviteter att genomföra, dels för att locka nya medlemmar, dels för att behålla de medlemmar vi redan har. Här hoppas vi mycket på att den nybildade rekryteringsgruppen bidrar till att vi blir fler medlemmar.

Med tanke på det ekonomiska läget i samhället, samt det sjunkande antalet medlemmar och spelare behöver vi titta på hur vi kan säkerställa att klubben har intäkter som täcker de utgifter vi har. Det diskuterades bland annat att ev. införa fler speltillfällen, men också ev. höjda spelpriser, minskat antal priser med mera. Inga beslut om förändringar togs under mötet, frågan kommer att diskuteras vidare på kommande möten.

8. Bridgetime, Projekt ”Ruter 2”

Inget nytt att rapportera. Projektet pågår.

9. Lagspelet

Den feedback som har inkommit har varit blandad och det har visat sig svårt att hitta ett upplägg som passar alla.

Till nästa styrelsemöte ska ett förslag till upplägg för lagspelet för nästa verksamhetsår. Grundidén är att förlägga ett lagspel under hösten, och ett under våren. Ett förslag ska tas fram som matchas mot de förslag som inkommit under våren. Förslaget detaljeras och tas upp för beslut vid nästa styrelsemöte.

10. Rekryteringsgruppen

Vi har det senaste året tappat ett 40-tal medlemmar och behöver arbeta mer aktivt för att bli fler medlemmar. Av den anledningen har en rekryteringsgrupp startats i syfte att arbeta med frågan kring hur vi ska rekrytera fler medlemmar till klubben. Ett första möte hölls tisdag 23/4 (Hans F, Johan W, Fredric, Elisabeth). Målbilden är att nå ut till och hitta nya medlemmar födda på 50-talet och senare. Ett antal aktiviteter diskuterades, bland annat möjligheten att köra en repris på intensivutbildningen från 2019, men också att försöka nå ut till fler via t.ex. sociala medier eller artikel i lokalpressen. Det diskuterades också behovet av att hitta fler som kan ställa upp och hjälpa till med utbildning. Fler möten kommer att genomföras under våren, där vidare aktiviteter kommer att planeras.

11. Övningsbridgen. Utvärdering

Antalet deltagare under våren har minskat något. Det diskuterades aktiviteter att genomföra för att behålla de medlemmar som deltagit i övningsbridgen, t.ex. att erbjuda möjlighet för nybörjare att spela med mer erfarna spelare. Detta skulle då kunna ske vid utvalda tillfällen.

Det diskuterades också att återinföra ”teoripass”/minikurser som skulle kunna köras en kort stund innan vissa tävlingar.

12. Kommittebridge. Utvärdering

Kommittebridgen utvärderades, det konstaterades att till nästa gång behöver det inhandlas mer mat, både potatissallad och lax. Sammantaget verkade alla väldigt nöjda med kvällen. Logistiken flöt också väldigt bra, och vi kunde avsluta kvällen något tidigare än vanligt. Eventuellt kan vi öka antal brickor som spelas under kommittebridge från 22 till 24 brickor.

13. Sommarbridge

TL-schema för sommarbridgen (vecka 26-32) är klart. Förra sommarens hantering med kanelbullar till fiket kommer inte att upprepas, då det resulterade i kladdiga kort och budlådor. Det diskuterades alternativ för hur cafét ska hanteras under sommarbridgen. Möjligheten att erbjuda smörgås till fiket är det som vi helst vill behålla, men kräver att vi kan hitta personal som ställer upp. Styrelsen kommer att ställa frågan till klubbens kaféansvariga om vi gemensamt kan hitta ett sätt att erbjuda smörgåsar till sommarens tävlingar.

14. Inloggning till klubbens hotmail

Det diskuterades hur klubbens hotmail-konto ska hanteras.

15. Nästa möte

Nästa möte planerades till tisdag 4/6 kl 18:15.

Hedefors den 2 maj 2024

Fredric Olesen
Sekreterare

Justeras:

Elisabeth Svenson
Ordförande

Ronny Terbrant
Justeringsman